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Dobrý den všem!

Jsou prázdniny a dovolené, čas na odpočinek, zážitky a regeneraci.

	 Pro	nás	ve	VaKu	je	ale	stále	práce	dost.	Ve	střednědobém	horizontu	musíme	připravit	varianty	dalšího	provozování	
vodárenské	 infrastruktury.	 Náročná	 jednání	 budou	 pokračovat	 ve	 vztahu	 k	 Moravské	 vodárenské,	 spory	 o	 platnost	
množství	 valných	hromad	konaných,	v	posledních	15	 letech,	 také	pokračují	na	 různých	stupních	 soudů.	Prioritní	úkol	
dodávky	kvalitní	vody	občanům	Zlínska	ovšem	stojí	nade	všemi,	a	ten	plníme	na	100%.

Vzpruhou	a	nábojem	do	naší	práce	je	jednoznačná	podpora,	projevená	zdrcující	většinou	akcionářů,	na	proběhlé	valné	
hromadě.	Veškeré	návrhy	a	doporučení	představenstva	byly	přijaty	více	než	4/5	většinou	přítomných	akcionářů,	přičemž	
samotná	účast	akcionářů	na	valné	hromadě	byla	téměř	90%.	Na	valné	hromadě,	trvající	více	než	6	hodin,	jsme	poctivě	
vysvětlovali,	 co	chtěli	vědět	vystupující	akcionáři,	bez	ohledu	na	 to,	 že	vlastní	 jen	 jednotky	akcií	 z	celkového	více	než	
milionu	akcií.	S	akcionáři	komunikujeme	i	prostřednictvím	našich	webových	stránek,	kam	jsme	přidali	další	 informace.	
Snažíme	se	postupovat	transparentně	a	v	souladu	se	silným	mandátem,	který	nám	akcionáři	svým	hlasováním	na	valné	
hromadě	dali.

 Jménem představenstva všem příznivcům VaKu děkuji a slibuji, že ve své práci nepolevíme.

Hezké	léto.

24.	07.	2017

S	pozdravem,

Svatopluk	Březík


